
Herlev/Hjorten Håndbold  
  

Medlem af DH, DGI og Herlev Idrætsforening  

    

www.herlevhjorten.dk  

Bestyrelsesmøde 

Dato 04-12-2023 

Tid: 18:30 

Hos Hanne 

Deltagere: Carsten Kjeldsen, Charlotte Baagø Madsen, Hanne Holm Lautrup, Jerome Bolvig Cazal & Finn 

Nørregaard 

Afbud: Mads Hartmann Nielsen 

 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også 
findes her:   
  

Alle  
  

Trænerkabale, herunder status 
på relevante hold 

Tumlinge + U4-5 
U6-7 
U8 
U9 
U11P 
U10-11D 
U13P 
U13D 
U15P 
U19P 
U19D 
Dame 1 
Dame 2 
Herre1-2 
Oldboys 
Håndbold Fitness 
 
Træner samtaler og spillermøde er i gang, flere 
møder er allerede afholdt, samt flere er planlagte 
og der er indkaldt til møder. 
 

Finn & Charlotte  
 

Loppemarked Se oplæg  
 
Oplæg er fremsendt på mail til alle 
bestyrelsesmedlemmer. 
Foreløbig plan er at Dame 1 kan få den 6. april 
27. januar skal der stilles med 2 repræsentanter 
fra Dame 1 
Øvrige bliver planlagt på næste bestyrelsesmøde 
Finn skriver mail Dame 1 om de ønsker 
ovenstående, husk at de skal tømme containere 

 

Generalforsamling Dato besluttes 
Emner til Bestyrelsen 
 

 



Mandag den 11. marts 2024 holder vi 
generalforsamling. 
Vi arbejder på følgende kandidater: 
 

Idrætsforum Opdatering fra seneste Idrætsforumsmøde 

 

Der er mere transparens, så fordeling af midlerne 

er lettere at spore.  

 

Herunder forslag om netværksmøde med Basket 

og Floorball (brugere af Herlev Hallen) 

 

Hanne har talt Basket og Floorball om 

netværksmøder, begge foreninger syntes det er en 

god ide. Hanne tager initiativ til opstartsmøde 

mellem foreningerne af Herlev Hallen. 

 

Jerome 
 
 
 
 
 
Hanne & Charlotte 
 

Materiale rum i Herlev Hallen + 

Skuret i Annekshallen 

Skal vi evt. bruge nogle af dagene i juleferien på at 

få styr på materialerum? 

 

Vi prøver at få fat på Klaus Travis om han vil 

hjælpe med en plan, samt udførelse af opgave. 

Eventuelt mellem jul og nytår. 

Finn tager fat i Klaus  

 

 

Træning i juleferien Der er ingen træning mellem jul og nytår  

Juleafslutning 16/12 For Tumlinge + U4-5: kl. 9 – 11.15 
 
For alle: kl. 13 – 16 
 
Hoppeborg er booket til Tumlinge, U4/5 
 
Der er døm selv dommere kursus mellem kl. 10-
12 inklusive frokost 
 

Hanne og Charlotte 

SFO-håndbold En lørdag i februar, Hanne kigger nærmere på det. Hanne 

Opfølgning fra sidste møde 
 

Kortbane døm-selv internt kursus afholdes den 
16/12 kl. 10-12 
 
DGI Skills / træneruddannelse 
 
For trænerne: 

Kurser: 

• Skab et motiverende træningsmiljø for 
børn (Motivation) 

Dato: Onsdag den 7/2 2024 kl. 17:00 – 19:30 

• Leg de tekniske kompetencer ind 
(hvordan træner vi de tekniske 

 



færdigheder på en legende måde med 
mange aktioner pr. barn) 

Dato: Onsdag den 6/3 2024 kl. 17:00 – 19:30 

Målgruppe for kurserne er U7-U13 trænerne. 

For spillere: 

Skills for U15-U19 
Målvogter/skudteknik 
Dato: 18/1 2024 kl. 17:30 – 20:00 
Målvogter/Duelspil 
Dato: 29/2 2024 kl. 17:30 – 20:00 
 
Fælles Kommunal Idrætsdag 19. juni 2024 
 
Vi har udfordringer med at stille frivillige i 
arbejdstiden. 
 
Håndboldskole 3. – 5. maj 2024 
Der er fundet 5 frivillige indtil videre. Samt nogle 
Dame 1 spillere til frivillige opgaver. 
Finn skriver Katja og Anna fra Herlev Kommune. 
 

Eventuelt Spydspidsforening 
 
Vi er udvalgt som 1 ud af 3 foreninger i Herlev 
Kommune. 
 

Hanne 

Eventuelt Træner & Bestyrelses hygge ifm. Herre EM2024  
 
Beslutning tages senere. 
 
Hanne kontakter Herlev Teater Bio, i forbindelse 
EM2024 Finalen omkring booking. Så vi kan 
afholde et fællesarrangement i foreningen. 
 

 

Eventuelt Status AGF Påskecup 
 
Vi afventer besked fra U15P omkring det er 1 eller 
2 hold der skal med. 
Busserne er bestilt. 
Der er søgt efter sponsor til hoodies. 
 

 

Eventuelt Afskaffelse af støtteforeningen ved GF 2024 
 
Bestyrelsen stiller forslag til nedlæggelse af støtte 
forening, i det støtte foreningen ikke har nogen 
effekt, da medlemsantallet er for lavt. 
 

 

Eventuelt Emne til Generalforsamling 2024 
 
Vi kigger på kontingent forhøjelse, som en følge af 
den normale prisudvikling. Alt bliver dyrere og vi 

 



har indtil videre kunne holde budget, det kan vi 
ikke længere. 
Hanne kigger på et forslag til hvad stigningen 
kan/skal være. 
 

Eventuelt   

 


